



# “築夢航太情” 視頻大賽報名表

## 學生組報名表格 Student Group Enrolment Form

**第一部分：參加者資料(如以隊伍參加，請填寫隊長資料)**

**Part 1: Particulars of Contestants (For Groups, please fill in particulars of Group Leader.)**

中文姓名  
Name in Chinese : \_\_\_\_\_

英文姓名  
Name in English : \_\_\_\_\_

地址  
Address : \_\_\_\_\_

電話號碼 (手提) (住宅)  
Telephone Number : (Mobile) (Residential)

傳真號碼 電郵  
Fax Number : Email : \_\_\_\_\_

**#參賽隊員資料，包括隊長(隊伍適用)**

**#Particulars of group members, including Group Leader**

中文姓名 Chinese Name	英文姓名 English Name	就讀學校名稱* School Name*	年級* Year*
		(中文)	
		(English)	
		(中文)	
		(English)	
		(中文)	
		(English)	
		(中文)	
		(English)	
		(中文)	
		(English)	
		(中文)	
		(English)	
		(中文)	
		(English)	

# 如表格不敷應用，請自行加添紙張 Please add extra pages if there is not sufficient space.

\* 如適用 If applicable



## 第二部分：作品資料

### Part 2: Particulars of Entry

作品名稱 \_\_\_\_\_ :

Name of Entry \_\_\_\_\_

作品文字簡介：

Written Description of Entry:

## 第三部分：聲明

### Part 3: Declaration

本人／隊確認以上資料屬實，並知悉和同意遵守“**築夢航天情**”視頻創作大賽《比賽章程》內的規則及條款。

I have / Our team has confirmed the information above is true and correct, and noted the Terms of Competition of the *Chinese Aerospace video creation Competition* and agree(s) to abide by them.

參加者／隊長簽署  
Signature of Contestant/Group Leader \_\_\_\_\_

日期  
Date \_\_\_\_\_

閣下在本報名表格提供的個人資料將會用作一切與是次「我的維港海濱微電影創作比賽」相關的事宜，以及日後寄發海濱事務委員會資料之用。閣下有權查閱及／或更正你的個人資料。如欲查閱及／或更正你的個人資料，請聯絡海濱事務委員會秘書處(電話：54757699；電郵：[info@zhpa.org](mailto:info@zhpa.org))。

*Personal data provided in this form will only be used for activities related to the Chinese Aerospace video creation Competition and for distribution of information of the video competition in the future. If you wish to exercise your right to access and correct your personal data, please contact the zhpa Commission Secretariat at 54757699 or email to [info@zhpa.org](mailto:info@zhpa.org).*

**截止日期 Submission Deadline: 25.2.2022**